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Abstract (en)
Card box (1), especially a business card box, comprises a square-shaped housing (2) that is open at the front and has a base, two side walls (5, 6)
and a rear wall (7), and a drawer (3) displaceably guided in the housing and having a base (11), two side walls (12, 13), a rear wall and a front wall
(15). The side walls of the housing and the box have guide elements (10, 16). The housing is open at the top and can be turned over to close the
drawer. Preferred Features: The front wall of the drawer is provided with a finger hole (18) on its upper edge.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Karteikartenbox, insbesondere Visitenkartenbox, aus einem quaderförmigen, frontseitig offenen Gehäuse mit einer
Bodenwand (4), zwei Seitenwänden (5,6) und einer Rückwand (7) und einer in diesem beweglich führbaren Lade (3) mit einer Bodenwand (11), zwei
Seitenwänden (12,13), einer Rückwand (14) und einer Frontwand (15), wobei die Seitenwände des Gehäuses und der Lade Führungsmittel (10,16)
aufweisen. Das Gehäuse ist dachseitig offen und ist zum Schließen der Lade wendbar. <IMAGE>
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